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Zápisnica  č.  4/2017    
zo  9.  zasadnutia  (riadneho)  Akademického  senátu    

PF  KU  v  Ružomberku  
	  

Dátum  zasadnutia:  13.  05.  2017  

Miesto  zasadnutia:  m.  č.  114,  Hrabovská  cesta  1,  Ružomberok    

  

PRÍTOMNÍ  –  PODĽA  PREZENČNEJ  LISTINY:  

Prítomní  –  podľa  prezenčnej  listiny:  

Členovia  AS  PF  KU  za  zamestnaneckú  časť:  Ing.  Renáta  Bellová,  PhD.;  doc.  PaedDr.  Mgr.  
art.  Rastislav  Biarinec,  ArtD.;   PhDr.  Zuzana  Gejdošová,  PhD.;  Mgr.  Zuzana  Hatalová;  doc.  
PaedDr.   Zuzana  Chanasová,   PhD.  M.  A.;   doc.   PaedDr.   Tomáš   Jablonský,   PhD;   doc.   PhDr.  
Irena   Kamanová,   PhD.;   doc.   PaedDr.   Vladimír   Klein,   PhD.;   doc.   ThDr.   Branislav   Kľuska,  
PhD.;  doc.  PhDr.  Helena  Kuberová,  PhD.;  doc.  RNDr.  Milan  Lehotský,  CSc.;  PaedDr.  Miriam  
Matejová,  PhD.;  PhDr.  Helena  Orieščiková,  PhD.;  PaedDr.  Dominika  Pažítková,  PhD.;  doc.  
Ing.   Jana   Piteková,   PhD.;   PhDr.   Viera   Šilonová,   PhD.;   RNDr.   Štefan   Tkačik,   PhD.;   RNDr.  
Ivana  Tomčíková,  PhD.  

Členovia  AS  PF  KU  za  študentskú  časť:  Mgr.  Martin  Cubinek;  Mgr.  Jakub  Krška;  Bc.  Petra  
Pavlíková;  Bc.  Dominika  Pompurová;  Bc.  Ľubomír  Sahuľ;  Mgr.  Beáta  Valentínyová;  Monika  
Vorčáková  

Neprítomní:    

Ospravedlnení:  doc.  RNDr.  Nadežda  Stollárová,  CSc.,  m.  prof.  KU; Dr.  Rosangela  
Libertini,  PhD.; Marek  Lauko;  Boris Kočko,  Mgr.  Jakub  Krška; Róbert Švec 

Neospravedlnení:  0  

Hostia:  Podľa  prezenčnej  listiny.  

  



Strana	  2	  z	  7	  
	  

Úvod  a  privítanie  
Predseda   AS   PF   KU   na   začiatku   privítal   všetkých   členov   senátu.   Senát   otvoril   modlitbou  
prodekan   doc.   Adamko.   Následne      predseda   AS   PF   KU   vyzval   tajomníčku   senátu,   aby  
potvrdila   počet   prítomných   členov   senátu   a  jeho   uznášania   schopnosť.   Počet   prítomných  
členov  bol  23.  Senát  bol  uznášania  schopný.    

Schválenie  návrhovej  komisie  a  programu  rokovania  
Za   členov   návrhovej   komisie   boli   navrhnutí   a  následne   schválení   :   1)   PaedDr.   Miriam  
Matejová,  PhD.;      2) doc.  PaedDr.  Tomáš  Jablonský,  PhD;    3)  Monika  Vorčáková. 

Hlasovanie:  

Prítomní  :23      Súhlasí  :19      Nesúhlasí  :0      Zdržali  sa  :  4  

Návrhová  komisia  v  navrhnutom  zložení  bola  schválená.  

Predseda  AS  PF  KU  predstavil  program  zasadnutia,  ktorý  bol  odsúhlasený  na  5.  zasadnutí  
predsedníctva.  Otvoril  rozpravu  k  tomuto  bodu,  do  ktorej  sa  nikto  nezapojil.  

Program  rokovania  

1. Informácia  o  činnosti  predsedníctva  AS  PF  KU,  
2. Výročná  správa  o  hospodárení  PF  KU  za  rok  2016,  
3. Rozpočet  PF  KU  na  rok  2017,  
4. Návrh  dekana  na  zmenu  poplatkov  za  prenájom  apartmánov  PF  KU;  
5. Návrh  dekana  na  odvolanie  člena  VR  PF  KU  a  vymenovanie  nového  člena  VR  PF  

KU;  
6. Schválenie  podmienok  druhého  kola  prijímacieho  konania  na  PF  KU  na  tretí  

stupeň  štúdia,  pre  akad.  rok  2017/2018.  
7. Rôzne.  

  

Hlasovanie:  

Prítomní  :  23        Súhlasí  :  23      Nesúhlasí  :  0      Zdržali  sa  :  0  

Program  zasadnutia  bol  schválený.  

1. Informácia  o  činnosti  predsedníctva  AS  PF  KU  
Predseda  AS  PF  KU  informoval  o  činnosti  predsedníctva  v  období  od  posledného  zasadnutia  
AS   PF   KU.   Predsedníctvo   sa   zišlo   raz,   za   účelom   schválenia   bodov   zasadnutia   senátu.  
Predseda   sa   stretával   stretnutí   vedenia   fakulty,   kde   sa   riešil   chod   fakulty.   Zúčastnil   sa  
zasadnutia  AS  KU,  kde  sa  riešil  proces  odvolávania  členov  AS  KU  za  AO  PF  KU  na  podnet  
Akademickej  obce  fakulty.  Bolo  prijaté  uznesenie,  na  základe  ktorého  prebehne  odvolávanie  
členov   20.09.2017.   Predseda   AS   PF   KU   bol   na  stretnutí   komisie   pre   tvorbu   univerzitného  
štatútu,  proces  ešte  nie  je  ukončený.    Upozornil,  že  po  definitívnom  schválení  nového  štatútu  
univerzity   musia   byť   všetky   vnútorné   predpisy   dané   do   súladu   s  novým   štatútom.    
Po  rokovaniach,   týkajúcich   sa   rozpočtu,   na  rektoráte   musel   preložiť   stretnutie   senátu  
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z  20.06.2017   na   13.06.2017.   V  termíne,   kedy   malo   byť   riadne   zasadnutie   AS   PF   KU,   bude  
prebiehať   schvaľovanie   univerzitného   rozpočtu.   Predseda   senátu   bude   trvať   na   tom,   aby  
rozdelenie  dotácií  bolo  v  budúcnosti   schvaľované  skôr.  Otvoril  diskusiu,  do  ktorej   sa  nikto  
nezapojil.  Na  zasadnutie  prišiel  Mgr.  Cubinek.  
  
Uznesenie  č.  30/2017  

Akademický   senát  berie  na  vedomie   činnosť  predsedníctva   za  obdobie  od  8.   zasadnutia  
AS  PF  KU.  

Hlasovanie  

Prítomní  :  24      Súhlasí  :  24      Nesúhlasí:  0        Zdržali  sa:  0  

Uznesenie  bolo  schválené.  

2. Výročná  správa  o  hospodárení  PF  KU  za  rok  2016  
Predseda  AS  PF  KU  vyzval  dekana  PF  KU,  aby  stručne	  predstavil   Správu  o  hospodárení  PF  
KU   za   rok   2016.   Dekan,   spolu   s  predsedom   AS   PF   KU,   v  stručnosti   predstavil   základnú  
štruktúru  správy  a  spôsob  jej  vypracovania.  Ospravedlnil  pani  tajomníčku,  ktorá  sa  nemohla  
zúčastniť  senátu,  keďže  termín  bol  presunutý.    Dekan  fakulty  vyzval  RNDr.  Štefana  Tkačika,  
PhD.;  aby  sa  vyjadril  k  hospodáreniu  za  Komisiu  pre  ekonomické  záležitosti  a  rozvoj  pri  AS  
PF  KU.  Komisia   akceptuje   správu   a  odporúča   ju   senátu   schváliť.   Predseda  AS  PF  KU   ešte  
doplnil   informácie   výročnej   správy,   o  ktoré   ho   požiadala   pani   tajomníčka   PF   KU.   V  roku  
2016   sa  na  Pedagogickej   fakulte  hospodárilo   s  pozitívnym  účtovným  výsledkom.  Následne  
bola   otvorená   rozprava   k  správe   o  činnosti   PF   KU   za  rok   2016,   do   ktorej   sa   prihlásil   Bc.  
Sahuľ,  ktorý   sa  zaujímal  o  čiastku  nákladov  za   telefón.   Informoval   sa,   či   sa   racionalizuje  aj  
v  tomto  smere,  či  fakulta  berie  do  úvahy  rôzne  ponuky  viacerých  operátorov.  Odpovedal  mu  
dekan  fakulty,  ktorý  spomenul,  že  operátor   je  vyberaný  celouniverzitne  a  chystá  sa  verejné  
obstarávanie  v  tejto  oblasti.  Informoval  o  výmene  ústrední  na  katedrách,  ktorá  ušetrí  500  eur  
každý  mesiac.  Predseda  PF  AS  KU  poďakoval  Komisii  pre  ekonomické  záležitosti  a   rozvoj  
pri   AS   PF   KU   za      flexibilitu.   Časť   diskusie   prebehla   už   aj   počas   zasadnutia   Komisie  
pre  ekonomické  záležitosti  a  rozvoj  pri  AS  PF  KU.  

 
Uznesenie  č.  31/2017  

Akademický  senát  schvaľuje  návrh  Výročnej  správy  o  hospodárení  Pedagogickej  fakulty  
za  rok  2016  predložený  dekanom  fakulty.  

Hlasovanie  

Prítomní  :  24      Súhlasí  :  24      Nesúhlasí:  0        Zdržali  sa:  0  

Návrh  správy  bol  schválený. 
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3. Rozpočet  PF  KU  na  rok  2017  
Predseda  AS  PF  KU  vyzval  dekana  PF  KU,  aby  predstavil   stručne  Rozpočet  PF  KU  na  rok  
2017.  Dekan  v  stručnosti  predstavil   základné  prvky   rozpočtu  na   rok  2017.  Predseda  AS  PF  
KU   vyzval   predsedu   Komisie   pre   ekonomické   záležitosti   a   rozvoj   pri   AS   PF   KU,   aby  
predniesol   postoj   a   odporúčanie   komisie   k  rozpočtu.   Komisia   pre   ekonomické   záležitosti  
a  rozvoj   pri   AS   PF   KU prijala   uznesenia:   berie   na  vedomie   návrh   rozpočtu,   konštatuje  
výrazne  zníženú  dotáciu  a  odporúča  schváliť  senátu  návrh  rozpočtu.  Predseda  AS  PF  KU  dal  
vysvetľujúce   poznámky   k  návrhu   rozpočtu.   Následne   bola   otvorená   rozprava  
k  predloženému  návrhu.  Bc.  Sahuľ  sa  informoval  o  určenie  financií  na  štipendiá.  Do  diskusie  
sa   zapojil   RNDr.   Štefan   Tkačik,   PhD.;   aby   vysvetlil   princíp   dotačných   štipendií   –  
odborových.  Absolventi  museli  byť  z  týchto  odborov  uplatniteľní  vo  výške  95%  a  boli  94,9%,  
preto  sme  tento  rok  dotáciu  na  odborové  štipendiá  nedostali.  Bc.  Sahuľ  sa  pýtal  na  financie  
naviazané  na  prax.  Náklady  oproti  min.  roku  stúpli  raz  toľko,  pritom  študenti  majú  rovnaký  
počet  hodín  praxe.  Do  diskusie  sa  zapojil  predseda  AS  PF  KU,  ktorý  vysvetlil  rozdiel  oproti  
min.  roku  spočívajúci  v  rozdelení  nákladov  do  viacerých  položiek.  Do  rozpravy  sa  zapojila  
prodekanka  doc.  Rusnáková,  ktorá  vysvetlila,    že  ministerstvo  navýšilo  sumu    pre  sociálnych  
pracovníkov   a  táto   suma   je   zarátaná  do   sumy  pre  prax.  Doc.  Gejdoš   sa   zapojil,   že   v  rámci  
akreditačného   oddelenia   zvážia   pri   predkladaní   spisov,   po   dohode   s  vedením,   navýšenie  
praxe.  Bc.  Sahuľ  otvoril  otázku  propagácie  KU.  Do  rozpravy  sa  zapojil  PaedDr.  Peter  Krška,  
PhD.;   ktorý   otvoril   túto   otázku   na   kolégiu   rektora   a  ostatné   fakulty   nemajú   záujem  
o  propagáciu   KU.   Do   rozpravy   sa   zapojila   prodekanka   doc.   Rusnáková,   ktorá   priblížila  
konkrétne   kroky   propagácie   školy.   Do   rozpravy   sa   zapojil   doc.   Jablonský,   ktorý   hovoril  
o  rozdelení  propagácie  školy  na  dva  ciele.  Či  ide  fakulte  o  nábor  študentov  alebo  prezentácie  
školy  a  budovania  mena.  Doc.  Chanasová  sa  zapojila  do  rozhovoru,  z  jej   skúsenosti  sa  sem  
najviac   hlásili   uchádzači   z  dôvodu   dobrej   skúsenosti   známych   alebo   ich   oslovil   Deň  
otvorených   dverí   na   Katolíckej   univerzite.   Doc.   Kľuska   navrhol   internetovú   možnosť  
prezentácie   školy.   Bc.   Sahuľ   ponúkol   svoju   pomoc   pri   propagácii   školy.   Informoval   sa  
na  organizačnú  štruktúru  školy,  či  sa  rozmýšľa  nad  zmenou  organzačnej  štruktúry,  v  rámci  
racionalizácie.  Odpovedal  mu  pán  dekan,  ktorý  spolu  s  vedením  pripravuje  zmeny.  

  
Uznesenie  č.  32/2017  

Akademický  senát  schvaľuje  návrh  dekana  na  Rozpočet  PF  KU  za  rok  2017.  

Hlasovanie  

Prítomní:  24         Súhlasí:  23      Nesúhlasí:  0        Zdržali  sa:  1  

Návrh  správy  bol  schválený. 
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4. Návrh  dekana  na  zmenu  poplatkov  za  prenájom  apartmánov  PF  KU  
Predseda  senátu  požiadal  dekana   fakulty,   aby  predstavil   svoju  žiadosť  o  zmenu  poplatkov  
za  prenájom  apartmánov  PF  KU.  Dekan  predniesol  žiadosť,  po  ktorej  bola  otvorená  diskusia.  
Zapojil   sa   bc.   Sahuľ,   ktorý   sa   informoval   o  zľave   za   ubytovanie   pre   učiteľov   a   študentov.  
Odpovedal   pán   dekan   a  predseda   senátu   PF   KU.   Študenti   sú   oslobodení   od   DPH,   takže  
suma   je   nižšia.   Katedra   matematiky   robila   konferenciu   a  suma   za   ubytovanie   bola   na   PF  
najvýhodnejšia. 
  
Uznesenie  č.  33/2017  

Akademický   senát   schvaľuje   návrh   dekana   fakulty   na   zmenu   poplatkov   za   prenájom  
apartmánov  PF  KU.  

 
Hlasovanie  

Prítomní:  24         Súhlasí:  23      Nesúhlasí:  1        Zdržali  sa:  0  

Uznesenie  a  dokumenty  boli  schválené.  

 
5. Návrh  dekana  na  odvolanie  člena  VR  PF  KU  a  vymenovanie  nového  člena  VR  

PF  KU  
Predseda   akademického   senátu   otvoril   rokovanie   k  5.   bodu   zasadnutia,   ktorého   obsahom  
bola   zmena   členstva   vo   Vedeckej   rade   PF   KU.   Dekan   PF   KU   predstavil   svoje   dôvody  
predloženia   návrhu   na  zmenu   interného   člena   VR   PF   KU   prof.   Kožuchovej   za   prof.  
Šupšákovú,  ktorá  sa  stala  novým  garantom  študijného  programu  predškolská  a  elementárna  
pedagogika  PF  KU.  Následne  k  tomuto  bodu  otvoril  rozpravu  predseda  PF  KU,  do  ktorej  sa  
zapojil   doc.   Jablonský   a  vyjadril   jej   podporu.   PhDr.   Viera   Šilonová,   PhD.;   za   Komisiu  
pre študijné   náležitosti,   vedecko-‐‑výskumnú   činnosť   a  umenie,   ktorá   dnes  mala   zasadnutie,  
dala  odporúčanie  za  prof.  Šupšákovú.  Predseda  mandátovej  komisie  doc.  Lehotský  vysvetlil  
členom  senátu  ako  bude  hlasovanie  prebiehať.    

  
Hlasovanie   za   vyjadrenie   súhlasu   s  návrhom   dekana   na   odvolanie   Prof.   PhDr.   Márie  
Kožuchovej,  PhD.;  z  postu  interného  člena  VR  PF  KU.    
	  
Hlasovanie  

Prítomní:  24      Súhlasí:  23        Nesúhlasí:  0        Zdržali  sa:  1 

Návrh  bol  schválený.   

Uznesenie  č.  34/2017  

Akademický   senát   schvaľuje   návrh   dekana   PF   KU   na   odvolanie   prof.   PhDr.   Márie  
Kožuchovej,  PhD.  z  postu  interného  člena  VR  PF  KU.  
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Hlasovanie  

Prítomní:  24      Súhlasí:  24      Nesúhlasí:  0        Zdržali  sa:  0 

Uznesenie  bolo  schválené.  

Hlasovanie  za  vyjadrenie  súhlasu  s  návrhom  dekana  na  vymenovanie  prof.  PaedDr.  Boženy  
Šupšákovej,   PhD.,      na  post   interného   člena  VR  PF  KU. Predseda  mandátovej   komisie   doc.  
Lehotský  vysvetlil  členom  senátu  ako  bude  hlasovanie  prebiehať. 
	  
Hlasovanie  

Prítomní:  24      Súhlasí:  23      Nesúhlasí:  1        Zdržali  sa:  0  

Návrh  bol  schválený.   

Zo  zasadnutia  odišla  Monika  Vorčáková. 

Uznesenie  č.  35/2017  

Akademický  senát  schvaľuje  návrh  dekana  PF  KU  na  vymenovanie  prof.  PaedDr.  Boženy  
Šupšákovej,   PhD.;      na  post   interného   člena   VR   PF   KU   pre   vednú   oblasť   predškolská  
a  elementárna  pedagogika.  
 
Hlasovanie  

Prítomní:  23      Súhlasí:  23      Nesúhlasí:  0        Zdržali  sa:  0  

Uznesenie  bolo  schválené.  

6. Schválenie  podmienok  druhého  kola  prijímacieho  konania  na  PF  KU  na  tretí  
stupeň  štúdia,  pre  akad.  rok  2017/2018  

Predseda  AS  PF  KU  vyzval  dekana  PaedDr.  P.  Kršku  k  predstaveniu  a  zdôvodneniu  Žiadosti  
o  schválenie  podmienok  druhého  kola  prijímacieho  konania  na  PF  KU  na  tretí  stupeň  štúdia,  
pre   akad.   rok   2017/2018.   Vrátila   sa Monika   Vorčáková.      Následne   bola   otvorená   diskusia,  
do  ktorej   sa   zapojil   bc.   Sahuľ.      Zaujímal   sa   o  to,   či   záujemca   musí   mať   ten   istý   odbor  
alebo  príbuzný.   Odpovedala   doc.   Rusnáková.   RNDr.   Tkačik,   PhD.;   sa   zaujímal,   či   boli  
naplnené   počty   na  tretí   stupeň,   odpovedal   doc.   Adamko.   PhDr.   Viera   Šilonová,   PhD.;  
za  Komisiu  pre  študijné  náležitosti,  vedecko-‐‑výskumnú  činnosť  a  umenie,  odporučila  senátu  
schváliť  podmienky  druhého  kola.  
 
Uznesenie  č.  36/2017  

Akademický   senát   schvaľuje   podmienky   druhého   kola   prijímacieho   konania   na   PF  KU  
na  tretí  stupeň  štúdia,  pre  akad.  rok  2017/2018. 
 
Hlasovanie  

Prítomní:  24      Súhlasí:  24      Nesúhlasí:  0        Zdržali  sa:  0  
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Uznesenie  a  podmienky  boli  schválené. 

7. Rôzne  
  
Predseda  AS  PF  KU  otvoril  posledný  bod  rokovania  a  opýtal  sa  členov  senátu,    či  chce  niekto  
vystúpiť   v  bode   rôzne.   V  rámci   tohto   bodu   vystúpili:   PhDr.   Viera   Šilonová,   PhD.;   ktorá  
poprosila   o  doplňujúce   voľby   do   Komisie   pre  študijné   náležitosti,   vedecko-‐‑výskumnú  
činnosť  a  umenie,  lebo  doc.  Žilková  končí  pracovný  pomer.  Doc.  Chanasová  sa  informovala  
o  materskej  škole,  ktorá  má  byť  otvorená  na  Námestí  A.  Hlinku  v  prenajatých  priestoroch  PF  
KU.  Materská   škola   nie   je   v  spojení   s  PF   KU.   Bc.   Sahuľ   sa   informoval   o  kartách,   či   dekan  
fakulty   rokoval   so  sponzormi.   Odpovedal   mu   dekan   fakulty,   že   čaká   na   podnety  
od  študentov,   o  čo   by  mali   záujem.   Zároveň   spomenul   rozpracovaný   projekt   pre   športové  
ihrisko  v  Levoči.    

ZÁVER  

Predseda   AS   PF   KU   o  záverečnú  modlitbu   poprosil   doc.   Adamka,   poďakoval   prítomným  
za  účasť  a  uzavrel  zasadnutie.  

V  Ružomberku  13.  06.  2017  

Zapísala:  

Mgr.  Zuzana  Hatalová    (v.  r.)  

Overili  (návrhová  komisia):  

1)  PaedDr.  Miriam  Matejová,  PhD.;  (v.  r.)      

2)  doc.  PaedDr.  Tomáš  Jablonský,  PhD;        (v.  r.)  

3)    Monika Vorčáková (v.  r.)  

Schválil:    

Doc.  ThDr.  Branislav  Kľuska,  PhD.  –  predseda  AS  PF  KU  (v.  r.)  

  

Prílohy:  


